

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 16-10-2024 09:09:18 AM Subject: Invitation to Extraordinary General Assembly Meeti</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: AM 09:09:18 2024-10-16 الموضوع: دعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>With reference to the letter of the Companies Control Department No. 1/434/104258 dated 15/10/2024, please inform you that the General Controller of Companies has decided to call for an extraordinary general assembly meeting of the company's shareholders on Wednesday 30/10/2024 via zoom application In order to elect a new board of directors</p>	<p>بالإشارة إلى كتاب السادة دائرة مراقبة الشركات رقم 1/434/104258 تاريخ 15/10/2024 ، يرجى إعلامكم بأن مراقب عام الشركات قد قرر الدعوة لإجتماع الهيئة العامة غير عادي لمساهمي الشركة وذلك يوم الاربعاء تاريخ 2024/10/30 عن طريق تطبيق zoom وذلك لانتخاب مجلس إدارة جديد</p>
<p>15-10-2024</p>	<p>15-10-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر</p>